
Numărul copiilor din județul 
Covasna care fug de acasă,  
în creștere ușoară  
Vestea bună este că în ultimul an toate sesizările privind plecările voluntare 
au fost rezolvate în mai puțin de 48 de ore, potrivit IPJ Covasna

Membrii Sanitas Covasna 
au protestat miercuri în 
fața Guvernului  
La acțiune au luat parte peste  
10.000 de persoane, din toată țara

facebook.com/covasnamedia

Fenomenul plecărilor volun-
tare ale minorilor se manifestă, 
chiar dacă la scară mai mică, și 
în județul Covasna. Potrivit da-
telor Inspectoratului de Poliție 
Județean (IPJ) Covasna, anul tre-
cut au fost 35 de sesizări cu dis-
pariții ale copiilor, toate catalogate 
ca plecări voluntare, cu 9 mai 
multe decât în anul precedent. 
Veștile bune sunt că tendința în 
anul curent pare să arate o des-
creștere, respectiv că în ultimul 
an, perioada de referință aprilie 
2021 – aprilie 2022, toate sesizările 
au fost rezolvate, adică minorii 
au fost găsiți și redați familiilor, 
în mai puțin de 48 de ore.  
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Ce se știe despre acțiunea  
de dezinsecție și deratizare  
de la Sfântu Gheorghe 

Autoritățile din Sfântu Gheorghe 
sunt în pregătiri, la etapa birocratică, a 
deja tradiționalelor acțiuni de dezinsecție 
și deratizare a spațiului public. Demersul 
este în prezent la etapa de evaluare a 
ofertelor, pentru că în licitația publică 
electronică lansată pentru achiziționarea 
acestor servicii s-au înscris trei firme.  

Potrivit SEAP (Sistemul Electronic 
de Achiziții Publice), municipiul Sfântu 
Gheorghe a alocat un buget de peste 
637.000 de lei pentru „Servicii de salu-
brizare pentru activitatea de dezinfecție, 
dezinsecție și deratizare”. PAGINA 3

140 de membri ai Sanitas Covasna au protestat miercuri în Piața 
Victoriei din București. La protest au fost peste 10.000 de oameni, 
din toată țara, după cum a relatat presa centrală. Nemulțumirile 
membrilor de sindicat sunt mai vechi și se referă la legea salarizării, 
pe care ei spun că Guvernul nu a pus-o în aplicare nici anul acesta. 
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Veteran de război covăsnean, 
sărbătorit la aniversarea  
de 100 de ani

Rafila: Variola maimuţei nu e în transmitere 
comunitară; nu necesită măsuri de precauţie 
ca în cazul infecţiei cu noul coronavirus

Ministrul Sănătăţii, Alexandru Rafila, a declarat miercuri 
că variola maimuţei nu se transmite uşor şi nu necesită 
măsuri de precauţie ca în cazul infecţiei cu noul coronavirus, 

menţionând că nu se pune problema unei transmiteri co-
munitare a acestei boli, pentru că rata de reproducere este 
în jur de 0,3. PAGINA 2
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